
Protokół nr 12/2019

z posiedzenia Komisji Budżetowo - Finansowej które odbyło się w dniu 17 lipca 2019 r. 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1530 do godz. 1730 

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,
- Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Rosa Sławomir, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Zaopiniowanie uchwał przez komisję:

- w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Bądźmy aktywni” realizowanego 
w ramach Osi Priorytetowej IX: Wspieranie włączenia społecznego i walka 
z ubóstwem, Działania 9.1 Aktywizacja społeczno-zawodowa osób wykluczonych 
i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020;
- zmiana uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2019 r., •- zmiana Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2019-2027;
- uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 
planowanego deficyty budżetu Gminy Dąbrówka w 2019 roku oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

3. Wolne wnioski;
4. Zamknięcie obrad.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku 
obrad.

Ad.l Pani Agnieszka Adam poinformowała, iż Gmina Dąbrówka dostała dofinansowanie w 
kwocie 50 000, 00 zł od Wojewody Mazowieckiego na zakup samochodu lekkiego dla OSP 
Kuligów. Prezes OSP Kuligów złożył wniosek do Wojewody Mazowieckiego o uzyskanie 
dofinansowanie do zakupu samochodu lekkiego. Koszt zakupu takiego auta wynosi 200 000, 
00 zł. Wkład własny jednostki wynosi 30 000, 00 zł. Reszta kwoty 120 000, 00 zł pozostaje 
do pozyskania przez jednostkę OSP Kuligów. Do dnia 24 lipca 2019 r. OSP Kuligów ma



możliwość przedstawienia promes na uzyskanie środków zewnętrznych. 
Po ich przedstawieniu zdanie zostanie wprowadzone do budżetu Gminy Dąbrówka.

Ad. 2 Zaopiniowane zostały uchwały:

1) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Bądźmy aktywni” realizowanego 
w ramach Osi Priorytetowej IX: Wspieranie włączenia społecznego i walka 
z ubóstwem, Działania 9.1 Aktywizacja społeczno-zawodowa osób wykluczonych 
i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020;

Gmina Dąbrówka w roku 2019 zamierza przystąpić do realizacji projektu 
partnerskiego wraz z gminą Klembów. Planowany projekt obejmuje działania 
ukierunkowane na zwiększenie aktywności społecznej i zawodowej, w tym 
zwiększenia szans na zatrudnienie osób zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem 
społecznym. W projekcie wymagany jest wkład własny, który zostanie wniesiony 
w postaci: wynagrodzenia pracowników socjalnych oddelegowanych do świadczenia 
pracy socjalnej w projekcie oraz kosztu wykorzystania sal do celów realizacji działań 
projektowych.

Zebrani nie wnieśli innych uwag lub pytań.
Komisja opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem w w. uchwały.

2) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2019-2027;

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2019 rok,

Projekty uchwał zostały omówione przez p. Agnieszkę Adam.
Komisja opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem ww. uchwał.

4) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficyty budżetu Gminy Dąbrówka w 2019 roku oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

Zaciąga się długoterminowy kredyt na finansowanie deficytu budżetu Gminy 
Dąbrówka w 2019 roku oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 
kredytów i pożyczek w wysokości 4 900 000, 00 zł. Spłata kredytu nastąpi w latach 
2020-2027. Źródłem spłaty zaciągniętego kredytu będą wpływy z podatku od 
nieruchomości os osób fizycznych i prawnych oraz udział gminy w podatku 
dochodowym os osób fizycznych i prawnych.

Komisja opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem ww. uchwały.



Ad. 3 W sprawach różnych nie poruszono dodatkowych zagadnień.

Ad. 4 Następnie Przewodniczący Komisji -  Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych 
do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Budżetowo-Finansowej.

Na tym protokół zakończono.

4. Banasiak Marek


